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Status for spørsmål og oversendingsforslag i fylkesutvalet pr. 31.august 2019. 
 
Oversendingsforslag, spørsmål og bestillingar til fylkesrådmannen. 
 

 
Møtedato 
 

 
Sakark.nr. 

 
Oversendingsforslag, spørsmål m.m. 

Forventa  
svar til FUV 

20.06.2019  Oversendingsforslag frå Stein Inge Ryssdal (H).  
 
Til RS 96/19 – Opplæringsplassar nye 
ferjekontraktar. 
 
«Ber om at RS 96/19 også blir lagt fram for utval 
for opplæring og helse.» 
 
Forslaget vart samrøystes vedteke oversendt 
utan realitetsbehandling. 
 
 

August 

20.06.2019  Skriftleg spørsmål frå Kari Bernardini (A) i møtet. 
 
«Skyss tillater at en voksen kan ta med inntil 4 

barn gratis i helger og helligdager. Er det korrekt 

at dette ikke gjelder for voksne som løser 

honnørbillett? 

I så tilfelle: Hva vil det koste å gi reisende med 

honnørbillett samme rettigheter?» 

 

September 

  



Side 2/2

20.06.2019  Skriftleg spørsmål frå Roald Steinseide (Frp) i 
møtet. 
 
«Jeg er blitt kontaktet av flere private naboer 
som er bekymret da SVV har søkt om 
dispensasjon fra reguleringsplan vedrørende 
utvidelse/omlegging av Ravnanger terminal. De 
finner det underlig at det offentlige ikke følger 
vanlig saksgang men heller søker om 
dispensasjon. Hva er grunnlaget for at offentlige 
etater som selv mange ganger er svært restriktiv 
og har en streng praksis overfor andre søkere, 
velger en slik løsning?» 
 

September 

 


